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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Matilda Ernkrans (S)

2019/20:171 Högskoleplatser i Gävleborg

När höstbudgeten presenterades i Gävle av statsrådet Ygeman så var den stora 
budgetnyheten för Gävleborg att Högskolan i Gävle skulle få 761 nya 
högskoleplatser. Det presenterades som en nyhet som blev refererad i P4 
Gävleborg, SVT Gävleborg, Gefle Dagblad och Arbetarbladet i samband med 
budgetpresentationen. 

När medierna nu har granskat uppgiften så visar det sig efter kontakter med 
Högskolan i Gävle att det i bästa fall handlar om ca 20 nya platser.

Det här väcker naturligtvis många frågor om vilka underlag statsråden har när 
man gör budgetpresentationer och varför allmänheten aktivt vilseleddes. Av 
avslöjandet i medierna om den felaktiga siffran framgår det att statsrådet gav 
denna information såväl muntligt som skriftligt.

Med anledning av detta vill jag fråga statsrådet Matida Ernkrans:

 

Varför anger statsrådet Ygeman att det här är en satsning om 761 nya 
utbildningsplatser när myndigheten hävdar att det inte är i närheten av den 
mängden nya utbildningsplatser?

………………………………………

Lars Beckman (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2019-10-12
Besvaras senast
2019-10-23 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander


